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Het MAI krijgt een gloednieuwe school: eerste steen is 
(symbolisch) gelegd
OPWIJK – De werken zijn al een heel eind opgeschoten, maar onlangs vond de 
symbolische eerstesteenlegging plaats van de nieuwe school van het Maria Assumpta 
Instituut (MAI), dat gaandeweg werd omgedoopt tot “Met Aandacht voor Iedereen”. 
Het MAI is een vrije middelbare school van het buitengewoon onderwijs aan het Hei-
veld. Het maakt deel uit van het Vrij Katholiek Onderwijs (VKO). Het MAI is momenteel 
ondergebracht in gebouwen aan het Heiveld die hun beste tijd hebben gehad. De 
verhuizing naar de gloednieuwe lokalen aan de Karenveldstraat is gepland voor januari 
2026. “Officieel zijn de werken van start gegaan in april 2024”, weet directeur Hilde Ae-
lbrecht. “Maar ze hebben drie tot vier maanden stilgelegen wegens de bemaling van het 
terrein (oppompen van water). Inmiddels is de sportzaal reeds klaar. Die is opgericht 
in een gesloten bouwput.  Dat heeft ons een extra van 400.000 euro gekost. Nu pas 
zijn we gestart met het schoolgebouw op zich.” Toen Hilde Aelbrecht haar loopbaan 
begon als schoolhoofd van het MAI ruim 10N jaar geleden, liepen 62 leerlingen school 
in het MAI. “Voor veel meer hadden we geen plaats”, vervolgt Aelbrecht. “Het is wel zo 
dat sommige leerlingen slechts twee dagen per week naar de les komen en de rest van 
hun schooltijd aan de slag gingen bij ondernemers. Er gaan momenteel dagelijks 145 
leerlingen naar school, waar een vak wordt aangeleerd. Er zijn 13 afstudeerrichtingen in 
drie domeinen. 45 leerkrachten vinden hun broodwinning in de school. 
Het nieuwe gebouw wordt onderverdeeld in 30 klaslokalen, goed voor 160 leerlingen. 
Het gebouw met 85.000 gevelstenen is berekend op 180 leerlingen. De meters van 
het project zijn de 19 overgebleven kloosterzusters van Vincentius a Paulo die hun 
grond ter beschikking hebben gesteld. Alles erop en eraan is het prijskaartje opgelopen 
tot 10,5 miljoen euro, waarvan 7 miljoen gesubsidieerd werd. De rest zullen we moe-
ten vergaren via eetfestijnen (lacht). Het gemeentebestuur droeg zijn steentje bij door 
spoed te zetten bij het verlenen van alle nodige vergunningen. (EG) 

FOTO EG

De eerste steen van het MAI werd symbolisch ge-
legd.
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Even onrust over afgezaagde 
bomen…

OPWIJK - Aan de Leirekensroute ter hoogte van de Luiker-
weg en Steenweg op Dendermonde zorgde het verwijderen 
van twee bomen even voor wat vragen van verbolgen inwoners 
op sociale media. “Maar de twee bomen die gezaagd zijn, waren 
ziek”, zegt schepen van Milieu en toekomstig burgemeester Jo-
han Deleu (N-VA). “Gezonde bomen vellen we niet. De bomen 
werden afgezaagd in het kader van de opleiding ‘Werken met 
een kettingzaag’. De bomen zouden overigens sowieso verdwij-
nen voor de aanleg van de toekomstige fietsbrug. We compen-
seren telkens bomen die verdwijnen op een andere plaats. Dat 
zal ook gebeuren als er andere bomen moeten worden gerooid 
voor de bouw van de nieuwe fietsbrug.”  (jh)

FOTO INGEZ.

Natuurwandelaars ontdekken 
natuurgebied en gaan op bedrijfs-
bezoek in tuincentrum

REGIO - Liefst 34 leden van de Natuurwandelaars trokken 
door het Velaertbos en het natuurgebied van de Birrebeek in 
Meise. “Twee van de leden, die lid zijn van Natuurpunt, gidsten 
het gezelschap doorheen de natuurgebieden”, zegt voorzitter 
Gilbert Roels van de Natuurwandelaars uit Merchtem. “Daarna 
brachten we een bedrijfsbezoek aan het Tuincentrum en Plan-
ten- bloemen- en potteriezaak bij Gunther Van Doorslaer en 
Ella de Neve in de Osseghemstraat. Vereniging de Natuurwan-
delaars werd in 2021 opgericht. Meer info: www.natuurwande-
laars.eu  (jh)

FOTO INGEZ.
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Linthoutbikers bestaan 29 jaar en is nog altijd een 
bruisende mountainbikeclub met nieuwe truitjes 

Wat aanvankelijk als klein vriendenclubje van start ging, mondde 
uit naar een volwaardige club met een maximum van 30 leden. 
De meerderheid van onze leden is ook steeds aanwezig is op 
onze activiteiten. Uiteindelijk kreeg onze club het vzw-statuut en 
werden sponsors aangesproken om ons bestaan te verzekeren. 
Na verloop van jaren werd Café Linthout getransformeerd naar 
een restaurant en moest er een nieuw lokaal worden gezocht. Dat 
werd Het Miereghemhof bij Niki in Merchtem.” De Linthoutbikers 
organiseren een waaier aan activiteiten. “Onze evenementen zijn 
variabel te noemen”, gaan Jan en Eddy verder. “Zo organiseren we 
zelf ontworpen ritten in de omgeving van ons lokaal, toertochten 
in naburige gemeenten maar ook tochten in het Zoniënwoud, 

Meerdaalwoud en zelfs weekends in binnen- of buitenland wor-
den ieder jaar ingevuld op onze kalender. Ons seizoen begint half 
oktober en eindigt eind februari. Zo werd er onlangs opnieuw 
kledij uitgereikt aan al onze leden met dank aan onze sponsors, 
Van Cautergames, Copper & co, het Miereghemhof (bij Niki) en 
Sandety (print sign). Toch mogen we onze vroegere sponsors niet 
vergeten te benoemen, waaronder Dakwerken Willy de Neef 
die al van bij het begin tot aan zijn pensioen onze club is blijven 
steunen, alsook nog vele anderen. Wie zich aangesproken voelt of 
eens wil proberen met ons een mountainbikerit af te werken, is 
welkom en kan zich op zondagmorgen wenden aan onze vertrek-
plaats het Miereghemhof in Merchtem. (jh)

FOTO INGEZ.
REGIO - De Linthoutbikers hebben net hun 
nieuwe wieleruitrusting gekregen en bestaan 
inmiddels 29 jaar. “De Linthoutbikers zijn in het 
leven geroepen in de herfst van 1995”, zeggen 
oprichters Jan Van Cauter en Eddy Vandermee-
ren uit Wolvertem, die nog steeds de drijvende 
krachten zijn achter de club. “Aanvankelijk was 
het de bedoeling het sombere winterseizoen op 
te vullen met het toen steeds populair worden-
de mountainbiken.  Ons eerst lokaal lag voor de 
hand, het net geopende café Linthout bij Patty 
en Gert in Linthout-Brussegem waar onze roots 
liggen. 
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Eventpay is beloftevolle KMO van het jaar
REGIO / MERCHTEM - De titel van Beloftevolle KMO van 
het Jaar 2024 van Unizo Vlaams-Brabant en Brussel  ging naar Even-
tpay uit Merchtem, een snelgroeiend bedrijf dat innovatieve cash-
loze betaaloplossingen aanbiedt in de horeca, bij sportclubs, vereni-
gingen en op evenementen. Eventpay werd in 2021 opgericht door 
vier vennoten, die tijdens het uitbaten van de zomerbar Zanzibar 
zelf tegen de beperkingen van bestaande kassasystemen aanliepen. 
“Wat begon als een persoonlijke uitdaging, groeide uit tot een veel-
zijdig platform dat vandaag festivalorganisatoren, jeugdverenigingen, 
sportverenigingen en scholen ondersteunt bij evenementen”, zeg-
gen zaakvoerders en Merchtemnaren Sander De Proost (33), Klaas 
De Proost (37), Wim Walravens (38) en Ewout Van Schil (26) uit 
Kortenberg. “We ontwikkelden stap voor stap een oplossing die 
niet alleen betalingen stroomlijnt, maar ook geavanceerde rappor-
teringsmogelijkheden biedt. Onze klanten kunnen bijvoorbeeld met 
polsbandjes betalingen ontvangen, toegangscontrole uitvoeren én in 
een mum van tijd gedetailleerde statistieken over de organisatie van 
hun evenement raadplegen. Met een complementair team en een 
slimme strategie om de rustigere periodes op te vangen, groeide 
Eventpay uit tot een onderneming met 7,5 voltijdse medewerkers 
en een team van 18 mensen in totaal. We kunnen activiteiten snel, 
efficiënt en rendabel opschalen en hebben de ambitie om verder 
uit te breiden in Vlaanderen en Nederland.” Afgelopen zomer stond 
Evenpay overigens ook in voor het cashloze betaalsysteem op de 
veertien pleinen van de Gentse Feesten. “Zo werden maar liefst 
een hal miljoen transacties gedaan aan 600 kassa’s. 

Zo’n opdracht mogen uitvoeren, is een hele eer”, zeggen de zaak-
voerders. “Eventpay is een prachtig voorbeeld van hoe ondernemers 
problemen aanpakken en transformeren in vernieuwende oplossin-
gen,” vertelt directeur Elke Tielemans van Unizo Vlaams-Brabant en 
Brussel. “Ze bieden niet alleen een organisatorische oplossing, maar 
ze dragen ook bij aan het rijke verenigingsleven en de sterke even-
tsector die onze regio typeert. Een maatschappelijke win-win.” (jh)

FOTO INGEZ.
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Cedric (51) brengt boekje uit met tekeningen van zijn 
overleden zus Minnie: “We willen mucoviscidose onder de 
aandacht blijven brengen”

REGIO - Cedric Caeymaex (51) geeft met ‘De Wereld van Min-
nie’ een bijzonder boek uit met tekeningen die zijn zus Marie-Stép-
hanie ook wel ‘Minnie’ genaamd, maakte tijdens haar jonge en veel 
te korte  leven. Minnie overleed aan de gevolgen van de erfelijke 
ziekte Mucoviscidose. Met de oprichting van de vzw Longen voor 
Minnie wil broer Cedric de ziekte onder de aandacht brengen en 
geld inzamelen voor onderzoek.

Het gezin Caeymaex  in Wemmel telt vier broers Cedric (51), Axel 
(49), Sebastien (52) en Martin (55) én hun zus Marie-Stéphanie, die 
door het leven gaat als Minnie. “Ze wordt geboren op 28 juli 1967”, 
zegt broer Cedric. “Ze is een prachtige dochter en een lieve zus 
voor haar vier jongere broers. Ze was ook een zorgzame vriendin 
voor alle patiënten van het kinderziekenhuis in Jette waar ze te vaak 
en steeds langer moest verblijven. De schuldige: Mucoviscidose, de 
erfelijke ziekte waarvan ze de strijd verliest op nieuwjaarsnacht 
1988. Ze kon de strijd niet winnen, hoewel ze zo lang haar uiterste 
best deed om het leven te omarmen en te vieren.”

“Minnie heeft altijd geschilderd en getekend en ze is dat blijven 
doen ondanks haar ziekte en dit zolang haar gezondheid dit toeliet. 
We kenden de kleine schilderijtjes waarvan iedereen in ons gezin 
een exemplaartje heeft en koestert. Bij het leegmaken van het ou-
derlijke huis in 2020 hebben wij echter ook tekeningen van haar 
gevonden. Het zijn meer dan tekeningen. Minnie heeft een volledig 
verhaal getekend. Alleen is het al die tijd verborgen gebleven voor 
de wereld en dat willen we nu veranderen. Daarom richtte ik de 
vzw ‘Longen voor Minnie’ op, in nagedachtenis van onze zus om 
haar nalatenschap zoals tekeningen en schilderijtjes te koesteren en 

daarrond projecten en activiteiten te ontwikkelen. Het doel is om 
wetenschappelijk onderzoek naar de erfelijke ziekte Mucoviscidose 
te ondersteunen en activiteiten te ontplooien of goede doelen te 
ondersteunen die bijdragen tot het verbeteren van de levenskwa-
liteit van zieken en minderbedeelden en muco-patiënten in het bij-
zonder.”

Het idee was om met de tekeningen van Minnie een kinderboek 
te maken maar de tekst ontbrak. “Begin dit jaar kwam ik toevallig in 
contact met jeugdauteur Sandra J Paul uit Sint-Amandsberg”, gaat 
Cedric verder. “Zij was gecharmeerd door het idee en schreef het 
verhaal bij de tekeningen en heeft ons andere nuttige contacten 
bezorgd. De cirkel is nu rond. Het is alsof onze zus terug aanwezig 
is met de uitgave van het kinderboek ‘De Wereld van Minnie’. Het 
boek geeft enorm veel voldoening. Mijn zus zou het denk ik zelf 
heel tof gevonden hebben dat we dit boek uitbrengen. Minnie is op 
20-jarige leeftijd overleden. Vandaag worden Muco-patiënten 40-50 
soms 60 jaar dankzij de vooruitgang in de geneeskunde. Eigenlijk is 
mijn zus te vroeg geboren, ze had met de medische vooruitgang nu 
langer een kwalitatief leven gehad. Met het boek willen we Muco 
meer onder de aandacht brengen. Elke 10 dagen wordt er in België 
een kindje met Muco geboren. Er zijn bijna 1.400 gekende Mu-
co-patiënten in België. Mucoviscidose is de meest voorkomende 
erfelijke, levensbedreigende ziekte in België. Onderzoek blijft dus 
nodig.” In de aanloop naar de Europese mucoweek die start op 18 
november, lanceert Cedric Caeymax het boek op zaterdag 16 no-
vember tussen 14 en 18 uur in de polyvalente zaal van Campus W 
in de Ridderlaan in Wemmel. Iedereen is welkom. Het kinderboek is 
te koop voor 20 Euro. Alle info via info@longenvoorminnie.be (jh)

FOTO JH 
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LVB schuift voormalige coalitiepartner opzij en vormt 
nipte meerderheid met N-VA: 
“Bewust en snel voor elkaar gekozen”

MERCHTEM - De Lijst van de Burgemeester (LVB) en N-VA 
hebben in Merchtem de handen in elkaar geslagen om een coalitie 
te vormen die in totaal 13 van de 25 zetels vertegenwoordigt in 
de gemeenteraad. Onder leiding van burgemeester Maarten Mast 
van de Lijst Burgemeester (LVB) wordt Reinhoud De Bosscher de 
schepen voor N-VA.

De Lijst van de Burgemeester (LVB) wist, ondanks stevig opposi-
tiewerk, negen zetels te behouden. Dat is er één minder dan in 
2018, maar burgemeester Maarten Mast (LVB) zette een ongezien 
persoonlijk resultaat neer en haalde liefst 1.594 voorkeurstemmen. 
N-VA breidde haar invloed uit en steeg van drie naar vier zetels. 
Kopman Reinhoud De Bosscher haalde daar 859 voorkeurstem-
men, in 2018 waren dat er vanop de derde plaats nog 246. “We 

hebben bewust voor elkaar gekozen en vonden elkaar snel, omdat 
onze programmapunten nauw op elkaar aansluiten”, zeggen burge-
meester Maarten Mast (LVB) en de nieuwe schepen Reinhoud De 
Bosscher (N-VA) in een gezamenlijke persmededeling. “De kern-
punten van ons beleid zullen gericht zijn op betaalbaar en goed 
wonen, het ondersteunen van lokale economie, een ander mobi-
liteitsbeleid waarbij de handelskernen steeds bereikbaar blijven en 
een zorgvuldig, evenwichtig financieel beleid. Minder overheid en 
een efficiëntere administratie staan daarbij voorop. Als gemeente 
in de nabijheid van Brussel staan we voor grote uitdagingen”, gaat 
Maarten Mast verder. “Betaalbaar wonen blijft voor ons een abso-
lute prioriteit. De verstrenging van de gewijzigde ruimtelijke uitvoe-
ringsplannen (RUP’s) willen we absoluut behouden. 

Daarnaast moeten we ook nadenken over nieuwe, flexibele woonvormen zoals onder ande-
re cohousing, zorgwonen en kangoeroewonen.  
Het is ons doel om deze nieuwe woonvormen zonder drempels toepasbaar te maken voor 
onze inwoners. Dit alles met respect voor het landelijke karakter van onze gemeente.”

Reinhoud De Bosscher van N-VA ziet de toekomst vol vertrouwen tegemoet: “We hebben 
gekozen voor een samenwerking omdat we geloven dat we samen de uitdagingen van deze 
tijd aankunnen. Met aandacht voor een versterking van onze lokale economie en het garande-
ren van een goed bereikbaar handelscentrum, bouwen we aan een Vlaamse gemeente waar 
iedereen zich thuis voelt. We gaan ons inzetten voor een financieel evenwichtig beleid, waarbij 
we efficiënt met middelen omgaan en inzetten op slimme, duurzame keuzes.” Het college zal 
er als volgt uitzien: Maarten Mast (LVB) volgt zichzelf als burgemeester op. Schepenen zijn 
Julie Asselman (LVB), David De Valck (LVB), Dirk Blomme (LVB), Steven Elpers (4 jaar, LVB), 
Nathalie Hellinckx (2 jaar, LVB) en Reinhoud De Bosscher (N-VA). Gemeenteraadsvoorzitter 
wordt Nathalie Hellinckx (voor 4 jaar, LVB) en huisarts Lieven Stassijns (2 jaar, N-VA). Eén van 
de verrassingen deze verkiezingen, is Dirk Blomme (LVB). Hij haalde vanop de zeventiende 
plaats meteen 618 voorkeurstemmen en wordt nu dus schepen.  (jh)

FOTO INGEZ.  
Het nieuwe schepencollege van Merchtem.
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CD&V Plus reageert: 
“We voelen ons opzij gezet, dit komt hard aan” 
MERCHTEM - De vorming van de 
nieuwe coalitie LVB-N-VA komt bij voor-
malige coalitiepartner CD&V Plus heel 
hard aan. “Dit is een enorme teleurstel-
ling”, zegt gewezen eerste schepen Lien 
Casier (CD&V Plus) met een krop in de 
keel. “Het komt enorm hard aan. We had-
den er volle vertrouwen in om verder te 
kunnen werken, want we hadden mooie 
zaken gerealiseerd. Uiteindelijk wilden we 
tijdens de onderhandelingen niet zakken 
naar één schepenzetel. We hebben mo-
menteel twee schepenen en de gemeen-
teraadsvoorzitter. We wilden dat laatste 
opgeven, maar nog een schepen afgeven, 
konden we niet. 

Dan zou de verhouding niet meer kloppen. De kiezer heeft ons 
tenslotte beloond. We gingen van vier naar vijf zetels.” Lien Ca-
sier haalde ook een hoge persoonlijke score met 952 voorkeur-
stemmen. In 2018 waren dat er nog 762, toen was er wel nog 
opkomstplicht. “Het voelt echt wel heel sneu aan, maar LVB wilde 
een extra schepenzetel die CD&V Plus nu nog leverde. Dat kon-
den we niet laten passeren”, besluit Casier, die even op adem 

moet komen van het nieuws over de coalitiewissel. In de Merch-
temse gemeenteraad zetelt naast CD&V Plus (5 zetels) ook Pro 
Merchtem (7 zetels) op de oppositiebanken. LVB (9) en N-VA (4) 
vormen dus de nieuwe coalitie met een nipte meerderheid van 
13 op 25 zetels. Groen verliest haar enige zetel en Vlaams Belang 
haalde eveneens geen zetel. (jh)

Gemeenteraadsvoorzitter Walter Teugels en schepenen Lien Casier en Toon Luypaert van 
CD&V Plus belanden op de oppositiebanken. 
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N-VA zet coalitie met liberale VIVO verder: 
Johan Deleu (N-VA) wordt burgemeester van Opwijk
OPWIJK - De kiezer heeft de kaarten in Opwijk zondag dui-
delijk gelegd: N-VA werd de grootste partij met tien zetels, een 
zetel meer dan in 2018. Coalitiepartner VIVO incasseerde klap-
pen en verloor liefst vier van de acht zetels. Toch koos N-VA 
voor de liberalen en wordt N-VA-kopman Johan Deleu nu bur-
gemeester in de coalitie N-VA-Vivo, die wordt voort gezet. 

Johan Deleu zette met 1.798 voorkeurstemmen een mon-
sterscore neer. Hij werd de stemmenkampioen van Opwijk 
en nam het initiatief om een coalitie te vormen. “We hebben 
vandaag, maandag, een gezamenlijke akte van voordracht van 
de kandidaat-schepenen en een akte van voordracht van een 
kandidaat-voorzitter van het bijzonder comité voor de sociale 
dienst ingediend bij de algemeen directeur”, zegt Deleu. “We 
zetten dus de huidige coalitie N-VA-Vivo verder. We hebben 
een meerderheid van 14 op 21 zetels.” Het schepencollege ziet 
er ook deels anders uit. Zoals gekend stopt burgemeester Inez 
De Coninck (N-VA) in december met de politiek. Johan Deleu 
(N-VA) neemt de sjerp van haar over. Wouter Van Driessche 
(N-VA) wordt eerste schepen. Hij is net als Els Van Buggenhout 
(N-VA) een nieuwkomer in het schepencollege. Jan Couck (N-
VA) volgt zichzelf als schepen op. Voor VIVO blijft Evelien Beeck-
man schepen. Ook Peter Beerens (VIVO), zoon van gewezen 
burgemeester Albert Beerens, wordt schepen. “Hij zal schepen 
van Welzijn worden”, legt Deleu uit. “Als schepen van Welzijn 
wordt hij tevens voorzitter van het Bijzonder Comité van de 
Sociale Dienst (BCSD). De andere bevoegdheden worden later 
in het nieuwe schepencollege verdeeld.” 

“Zware teleurstelling”
Teleurstelling, da’s het gevoel dat overheerst bij Samen1745, het 
oppositieblok van CD&V, Inzet en onafhankelijken. “Op minder 
dan 24 uur na de verkiezingen is er al een akkoord tussen N-VA 
en Vivo om verder te besturen”, zegt gemeenteraadslid Marijke

De Vis (Samen1745). “De kiezer heeft twee duidelijke signalen 
gegeven: Johan Deleu als burgemeester en Samen1745 in het 
bestuur.”

“Dit wordt compleet genegeerd. Met 32 procent van de stem-
men en acht op 21 zetels hadden we op zijn minst op een 
gesprek gehoopt met N-VA, de andere winnaar van de verkie-
zingen. Jammer genoeg is zelfs dat er niet geweest. Dit is een 
gebrek aan fatsoen en respect voor de kiezer. Bovendien staan 
vier van onze verkozenen in de top vijf van behaalde voorkeur-
stemmen. Het is bijzonder zuur dat N-VA ons negeert en kiest 
voor een coalitie met de verliezer (Vivo, red) van deze verkie-
zingen.”  (jh)

FOTO JH

Johan Deleu (N-VA) wordt burgemeester van Opwijk. 
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OPcura heeft plannen voor een nieuw rustoord
 OPWIJK – Uit recente studies is gebleken dat beide woon-
zorgcentra in Opwijk (Oase en Heideveld) een tekort zullen 
hebben van 113 bedden in 2030. De welzijnsvereniging Opcura 
is niet bij de pakken blijven zitten en liet een plan opmaken voor 
een nieuwbouw. Ook de financiering en de subsidiëring om de 
zorg betaalbaar te houden is reeds onderzocht. “We zitten alvast 
meet 4,08 euro onder de gemiddelde dagprijs in Vlaams-Brabant 
en we willen het zo houden”, aldus Peter Beerens, sinds 2018 
voorzitter van de welzijnsvereniging en toekomstige schepen 
van Welzijn in het nieuwe gemeentebestuur dat op 5 december 
zal worden geïnstalleerd. “Het tekort aan bedden kan niet alleen 
door OPcura worden opgevangen”, vervolgt Beerens, “maar we 
kunnen wel een voortrekkersrol spelen om samenwerkingen 
aan te gaan met externe actoren. Naast de extra capaciteit moet 
er ook verder onderzoek gedaan worden naar toekomstige no-
den zoals bij voorbeeld kamers voor koppels.” OPcura baat niet 
alleen een woonzorgcentrum en serviceflats uit, maar ook een 
lokaal dienstencentrum, een dagopvang, een nachtopvang, een 
kortverblijf, een dienstenchequebedrijf, een sociaal restaurant en 
een vervoerdienst voor senioren, die minder mobiel zijn voor 
een verplaatsing naar de kapper, arts, familie… In het lokaal dien-
stencentrum kunnen alle senioren terecht voor informatie, ont-
moetingen, ontspanning of een warme maaltijd. (EG)

FOTO EG 

Peter Beerens
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Jongeren gaan naar school in uniform voor Dag van de 
Jeugdbeweging

MERCHTEM - Tijdens de ‘Dag van de Jeugdbeweging’ genoten 
heel wat jongeren ’s ochtends in het centrum van Merchtem van 
een hapje, een drankje en een streepje muziek. Vele jongeren kwa-
men naar school in het uniform van hun jeugdbeweging. De dienst 
Jeugd van de gemeente Merchtem had samen met de jeugdraad 

gezorgd voor een chalet, een veilige afsluiting, warme drank en 
koffiekoeken. Scholieren van verschillende Merchtemse scholen 
stonden er gezellig te kletsen in de frisse ochtendtemperaturen. 
(jh)

FOTO INGEZ.

Gratis lezing over ‘Erven & Schenken’: 
“Hoe kan je je nalatenschap plannen?”
REGIO / WEMMEL - WZC Hestia in Wemmel organiseert 
samen met Stichting Alzheimer Onderzoek op 22 november een 
gratis lezing over het beschermen van uw vermogen en het plan-
nen van uw nalatenschap. Spreker Heidi Van den Eede, expert in 
vermogensplanning bij Van Lanschot, deelt inzichten over hoe u 
controle behoudt over uw vermogen, ook als u zelf niet meer in 
staat bent beslissingen te nemen. U krijgt praktische tips voor een 
zorgvolmacht en het goed regelen van uw erfenis. Iedereen is wel-
kom om te leren hoe u uw erfenis kunt regelen en uw vermogen 
veilig kunt stellen. 

De lezing vindt plaats om 15:00 uur in WZC Armonea Hestia, 
Zijp 20 in Wemmel, op de eerste verdieping. Dit is een uitsteken-
de gelegenheid om kennis op te doen over belangrijke financiële 
onderwerpen. 
Daarnaast biedt WZC Hestia de kans om aanvullende informa-
tie te verkrijgen en rondleidingen door het woonzorgcentrum te 
volgen. 

Wie interesse heeft, kan zich inschrijven door een e-mail te sturen 
naar phaedralynn.mourisse@armonea.be. (jh)
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Bevoegdheden in 
schepencollege 
zijn verdeeld
MERCHTEM -  In Merchtem zijn de 
bevoegdheden in het schepencollege 
van de nieuwe coalitie LVB-N-VA voor 
de legislatuur 2024-2030 verdeeld. Bur-
gemeester Maarten Mast (LVB) heeft 
naast Ruimtelijke Ordening, Omgeving 
en Wonen ook de bevoegdheden Fees-
telijkheden, Burgerlijke Stand, Personeels-
zaken, Natuur en Dier, Preventie en Vei-
ligheid ook Brussegem (+kermis). Eerste 
schepen Julie Asselman (LVB) krijgt de 
bevoegdheden Onderwijs (basis en se-
cundair), Jeugd en Gezin, Administratieve 
Vereenvoudiging, Informeren en Digita-
liseren en Merchtem (+ kermis). David 
De Valck (LVB) neemt als tweede sche-
pen Financiën en Begroting, Kerkraden, 
Kunstonderwijs, Afvalbeleid, Cultuur, AGB 
en Markten voor zijn rekening. Nieuw-
komer Dirk Blomme (LVvB) is de derde 
schepen en krijgt Mobiliteit, Sport, Ham-
me/Ossel (+ kermis), Landbouw en Toe-
risme en Peizegem. Steven Elpers (LVB) 
blijft als vierde schepen bevoegd voor 
Openbare Werken en Infrastructuur, Wa-
terbeheersing, Groene Energie en Ont-
wikkelingssamenwerking. Elpers wordt na 
vier jaar opgevolgd door Nathalie Hel-
linckx (LVB). Reinhoud De Bosscher (N-
VA) zal zich bezighouden met Integratie, 
Welzijn en Sociale zaken, Lokale Econo-
mie, Vlaamse Aangelegenheden en Seni-
oren. Nathalie Hellinckx (LVB) wordt vier 
jaar gemeenteraadsvoorzitter en wordt 
dan opgevolgd door Lieven Stassijns (N-
VA). (jh)

Hoe zou het nog zijn met het kerkenbeleidsplan? 
OPWIJK- Vanaf midden 2025 moet elke ge-
meente in Vlaanderen een kerkenbeleidsplan 
hebben. Daarin moet staan welke mogelijke in-
vulling de kerk zal hebben. Daar zijn subsidies en 
premies van het Agentschap Binnenlands Bestuur 
en het Agentschap Onroerend Erfgoed verbon-
den. Voor dat laatste agentschap moet een kerk 
minstens aangeduid staan als “komt in aanmer-
king voor valorisatie”. De aanduiding “enkel pas-
toraal gebruik” zal niet meer volstaan. Het Op-
wijkse plan is er nog niet. Burgemeester Inez De 
Coninck (N-VA) wil eerst de fusie van de kerkfa-
brieken in de Sint-Paulusgemeente afwachten om 
in dit dossier vooruitgang te boeken. (EG)

De Sint-Pauluskerk in Opwijk-centrum

FOTO EG.
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Beschermde afdeling in 
woonzorgcentrum is herin-
gericht: “Aangepast aan 
noden van de bewoners”

OPWIJK - De beschermde afdeling van woonzorgcentrum 
De Oase, waar bewoners met dementie verblijven, is helemaal 
heringericht en aangepast aan de noden van de bewoners.

Welzijnsvereniging OPcura baat het woonzorgcentrum De 
Oase uit dat sinds 21 jaar gehuisvest is op de zorgcampus in 
de Kloosterstraat 75 in Opwijk. “Het woonzorgcentrum telt 
drie bewonersafdelingen waaronder ’t Stenen Wegske”, zegt 
voorzitter Peter Beerens (VIVO) van Welzijnsvereniging OPcu-
ra. “Dat is een beschermde afdeling waarop ook bewoners met 
dementie verblijven. Reeds geruime tijd willen we deze afdeling 
vernieuwen en aanpassen aan de noden van de bewoners die 
er verblijven. Verschillende pistes werden bewandeld, waaron-
der ook de uitbreiding van de bestaande leefruimte. Aange-
zien deze opties niet direct praktisch realiseerbaar waren, werd 
geopteerd om binnen de bestaande structuur de afdeling te 
herinrichten.” Op basis van de input van een werkgroep met 
medewerkers en met inbreng van de eigen technische dienst 
werd ’t Stenen Wegske de voorbije maanden onder handen 
genomen. “Alle gangen en gemeenschappelijke ruimtes werden 
herschilderd”, gaat Beerens verder. “De linoleum in de leefruim-
te werd vernieuwd, er werd een wolkenplafond opgehangen, er 
is fotobehang geplaatst en de toegangsdeur werd hernieuwd. 
De leefruimte kreeg ook nieuwe meubels en decoratie. Het 
gaat in feite om een volledige make-over. Het eindresultaat is 
een strakkere, prikkelarmere woonomgeving die ook gezellig-
heid en rust uitstraalt en die bijdraagt tot een meer positieve 
beeldvorming over mensen met dementie en onze bescherm-
de afdeling. De herinrichting kostte zo’n 25.000 euro.” (jh)

De beschermde afdeling in Oase werd heringericht

FOTO INGEZ.
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WOLVERTEM - Zaakvoerder Eddy Bastanie (64) stopt met 
de brasserie Brazzaville. Daarmee sluit de laatste horecazaak op 
het Gemeenteplein in Wolvertem de deuren. Naast de Brazza-
ville staan ook twee handelszaken leeg, die tijdelijk ongeschikt 
zijn verklaard. Bastanie kan de verloedering niet meer aanzien 
en sloot zich daarom aan bij CD&V+. “Na bijna 25 jaar hou 
ik het voor bekeken, met spijt in het hart”, zegt Eddy Bastanie. 
“Het wordt steeds moeilijker om een horecazaak uit te baten. 
De wetgeving wordt telkens aangepast ten nadele van de ho-
reca. Maar vooral het personeelstekort nekt mij nu. Ik zoek al 
anderhalf jaar een chefkok. Die is gewoon niet te vinden. Ik ben 
al een jaar ingeschreven met de vacature voor chefkok bij de 
VDAB. Elke maand bellen ze mij vanuit de VDAB met de vraag 
of ik al iemand heb gevonden, maar ik krijg zelfs geen reactie. Ik 
heb de vacature inmiddels aangepast naar hulpkok. Er kwam nog 
geen reactie, dus maakte ik er keukenmedewerker van. Maar er 
is niemand die zich komt presenteren. Ik sta alleen in de keuken 
en kan dat niet volhouden. Ik ben 64 jaar. Mijn rug is kapot. Mijn 
dochter Karen (33) werkt mee, maar ze kan niet overal tegelijk 
zijn. Ik heb nog een handelsovereenkomst voor een jaar. Ik zal 
de huur betalen en dan stop ik ermee. Eind dit jaar zal ik klanten 
nog bedienen, volgend jaar doe ik misschien enkel nog wat fa-
miliefeesten of evenementen, maar dan is het definitief gedaan.” 

Bastanie haalt ook aan dat hij eerder al overwoog om te stop-
pen, maar dat had een andere reden dan het gebrek aan perso-
neel. “Hangjongeren hebben hier een paar jaar geleden vier keer 
mijn ramen ingegooid”, zucht de zaakvoerder. “Ze bedreigden 
me. Ik wilde toen stoppen, maar ben toch doorgegaan. Nu is 
het uiteindelijk het personeelstekort dat me dwingt om ermee 
op te houden. Komt er zich morgen toch nog een chefkok met 
ambitie aanbieden, dan spreek ik heel anders, maar ik heb geen 
hoop meer. Het is met spijt in het hart dat ik de koksmuts eind 
december aan de haak aan. Ik heb in die bijna 25 jaar een groot 
klantenbestand opgebouwd. We horen reacties van de klanten 
dat ze het spijtig vinden.” (jh)

Laatste horecazaak op dorpsplein sluit de deuren: 
“Al anderhalf jaar zoeken we vergeefs een kok” 

FOTO JH

Eddy Bastanie sluit eind dit jaar de deuren van Brasserie Brazzaville. 
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De gemeenteraad nam ook kennis van 
het voorstel van het oudercomité van 
De Boot om picknicktafels te schenken 
aan de gemeentelijke basisschool. Be-
doeling is om een rustigere plek te cre-
eren op de speelplaats van de school. 
De gemeenteraad nam het geschenk 
in dankbaarheid aan. En dan kwam er 
ook nog nieuws op vlak van mobiliteit. 
Het was al langer bekend dat de spoor-
overweg in de Bolstraat op termijn zou 
worden geschrapt, en dat de overweg in 
de Fabriekstraat zou worden vervangen 
door een fiets- en voetgangerstunnel. 
Voorts zou in de Beekveldstraat een 
tunnel voor het autoverkeer worden ge-
bouwd. Als flankerende maatregel voor 
die laatste tunnel moet de Foksveldtun-
nel tegen 2026 vernieuwd en verruimd 
worden – die tunnel maakt deel uit van 
de fietssnelwegen F27 en F221 - in ruil 
voor een subsidie van 250.000 euro 
vanwege Infrabel om de Neerveldstraat 
fietsvriendelijker te maken. Infrabel be-
taalt de ruwbouw van alle kunstwerken 
in dit dossier en de gemeente stelt de 
gronden ter beschikking (verwerving, 
onteigeningen). Gelukkig komt het Fiets-
fonds Vlaams-Brabant over de brug bij 
de realisatie voor een groot deel van 
de kosten bij de aanleg van de nieuwe 
Foksveldtunnel. Bij de realisatie van de 
Beekveldtunnel is een verbindingsweg 
voorzien tussen de Doortstraat en de 
Broekstraat. Die kosten zijn hier inte-
graal ten laste van de gemeente. (EG/JH)

Gemeenteraad buigt zich over voorstel: “Auto’s met te 
luide knalpot of opgedreven motor in beslag nemen” 

FOTO EG.

OPWIJK - De jongste gemeenteraad vond plaats in afwezigheid van burgemeester 
Inez De Coninck (N-VA). Enkele van haar collega’s stuurden eveneens hun kat. De agen-
da werd wel zoals gewoonlijk afgewerkt. Een eerste onderwerp van de avond, was de 
vraag van het politiecollege om zoals in Asse een artikel in het politiereglement op te ne-
men waarbij motorvoertuigen die de openbare rust verstoren – bijvoorbeeld een auto 
met een luide knalpot of een opgedreven motor - tijdelijk in beslag kunnen genomen 
worden. De bestuurder of de eigenaar van het in beslag genomen voertuig moet bo-
vendien alle bijkomende kosten voor zijn rekening nemen. Maar er is ook iets dat uit het 
reglement verdwijnt: het oneigenlijk gebruik van lachgas. De gemeente kan dus hiervoor 
geen GAS-boete meer uitdelen. Bezitters van lachgas in het verkeer worden voortaan 
gerechtelijk vervolgd. Een ander punt was de uitgave voor herstel van een gevel. Na de 
afbraak van de Sint-Pauluszaal moet de vrijgekomen wachtgevel van het politiekantoor 
en de Muziekacademie immers geïsoleerd en bepleisterd worden.  Het bestuur keurde 
daartoe een uitgave goed van 112.840 euro. De oppositie (CD&V, Inzet en Groen) was 
tegen de afbraak van de fuifzaal, maar keurde deze uitgave eveneens goed. 

De Foksveldtunnel moet worden ver-
nieuwd en verruimd
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Kledingzaak bestaat 65 jaar : “Een webshop was handig tijdens 
corona, maar we hebben die daarna opgedoekt, we mikken op 
een persoonlijke aanpak met een trouw cliënteel”

“De origine begint eigenlijk in Steenhuffel midden jaren 1800, waar 
vijf broers van de familie Van Steen allemaal kleermaker waren”, 
vertelt Kris Van Steen (37) die ondertussen samen met zijn zus 
Veerle de derde generatie is die de zaak uitbaat. “De vijf broers 
maakten kledij op maat en de stiel werd doorgegeven van vader op 
zoon. Midden jaren 1900 had Adolf Van Steen, samen met zijn twee 
broers, een kledingzaak voor herenkleding op maat. In 1959 scheur-
de hij zich los en stichtte samen met zijn vrouw Anna De Taeye in 
Malderen het toenmalige Elegant Mode, voor zowel herenkleding 
op maat als confectiekleding. In 1988 nam hun zoon Dirk Van Steen 
samen met zijn vrouw Karina Debruyne de zaak over en wordt da-
meskleding toegevoegd aan het gamma. Na heel wat verbouwingen 
aan het originele pand, baatten ze eind jaren 90 een aantal jaar een 
zaak in het Oost-Vlaamse Hamme uit, maar uiteindelijk blijven ze 
hier niet en splitsen ze begin jaren 2000 de dames- en herenzaak 
in Malderen op.”

Jeans-afdeling
“Enkele jaren later, kwam er nog een Jeans-afdeling voor de man-
nen bij. Gaandeweg kwamen hun kinderen - Veerle en ikzelf - in de 
zaak en in 2019-2020 namen wij dan de zaak over.” Naast de twee 
zaakvoerders Veerle en Kris, die nog zeer goed worden bijgestaan 
door hun ouders, telt het team nog twee vaste verkoopsters en 

twee flexi-jobbers voor de drukkere momenten. “We trekken een 
zeer gevarieerd publiek aan”, gaat Kris verder. “Zowel uit Malderen 
en de omliggende gemeenten, maar ook van een beetje verder 
komen de klanten gemakkelijk af. We merken ook dat de mensen 
gerust van een beetje verder willen komen, vaak omdat hun vaste 
kledingwinkel stopt en ze een goede vervanging willen. Via mond 
tot mondreclame komen ze dan bij ons terecht.” 

Webshop 

Tijdens corona moesten ze ook bij Traxx Mode inzetten op een 
webshop. “Maar ondanks dit zeker een handige tool is om extra tra-
fiek te genereren, hebben we deze een tijdje geleden opgedoekt”, 
vertelt Kris. “Het past niet binnen het concept dat we beogen. Wij 
mikken eerder op een zeer persoonlijke aanpak. We hebben een 
zeer trouw cliënteel. We worden gesterkt door een eigen retou-
chedienst en het feit dat we voor elk wat wils hebben van jong naar 
ouder en van sportiever naar gekleder. Zeker de kostuumafdeling 
kende de laatste jaren een enorme groei. Ook hard blijven werken 
om relevant te blijven in een vluchtig landschap is belangrijk. De mo-
de-industrie evolueert razendsnel en er is een zeer groot verloop 
in de branche, zowel op productie als retail-niveau. We streven naar 
een juiste prijs-kwaliteit verhouding, want we zijn van mening dat 
iets kwalitatief altijd zijn weg zal vinden.” (jh)

FOTO JH 

De familie Van Steen is al 65 jaar de vaste waarde in de kledingzaak. Op de foto (vlnr.): 
Veerle (40), Dirk (66), Karina (64) en Kris (37) . Veerle en haar broer Kris zijn ondertussen 
de derde generatie van de winkel in Malderen. 

MALDEREN - Kledingzaak Traxx Mode 
met twee winkels in drie panden aan de kerk 
in Malderen (Londerzeel) bestaat 65 jaar. De 
zaak wordt al die jaren geleid door de familie 
Van Steen, nu al drie generaties lang. “Maar ei-
genlijk gaat onze geschiedenis nog veel verder 
terug dan dat”, klinkt het.
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Paul viert honderdste verjaardag: “Dit jaar 
zijn er acht 100-plussers in de gemeente”

FOTO INGEZ. 

MERCHTEM - In woonzorgcentrum Martinas vierde bewoner Paul Goeman, die uit 
Merchtem afkomstig is, in het bijzijn van zijn familie zijn honderdste verjaardag. Hij kreeg 
ook bezoek van een delegatie van het college van burgemeester en schepenen om hem 
te feliciteren. “Naar goede gewoonte overhandigen we aan de eeuweling dan ook een 
geschenk van het Koningshuis”, zegt burgemeester Maarten Mast (LVB). “Voor 100-ja-
rigen voorzien we naast een geschenkenpakket ook een typisch Merchtems geschenk. 
Deze keer was dat een ingekaderde foto van het August De Boeckhuis aan de Reedijk.  
Dit jaar vieren overigens acht honderd-plussers hun verjaardag in Merchtem.”(jh)

Nieuwe ploeg vrijwilligers zet 
bloedinzamelingen Rode Kruis verder

MERCHTEM / OPWIJK - Na 50 jaar neemt een nieuwe ploeg vrijwilligers de 
organisatie van de bloedinzamelingen van het Rode Kruis in Merchtem over. Vrijwilligers 
Monique, Georgette, Arlette, Eddy, Willy en Pierre geven de fakkel door aan Jimmy, Kri-
stof, Sven en Lieven die bloedinzamelingen zullen voortzetten. De eerstvolgende bloe-
dinzameling is overigens op donderdag 5 en vrijdag 6 december van 17.30 tot 20.30 
uur in zaal De Kersenpit, Dorp 46 in Mazenzele. Op vrijdag 3 januari 2025 is er van 17 
tot 20.30 uur bloedinzameling in GBS Ten Bos in de Nieuwbaan 71 in Peizegem en op 
donderdag 16 en vrijdag 17 januari is er telkens van 18 tot 21 uur een bloedinzameling 
in zaal Vijverdal aan de Kerkstraat 12 in Merchtem. Het Rode Kruis van Opwijk heeft 
naast de eigen gemeente ook Merchtem als werkgebied. (jh)

NIEUWS OVER JE 
VERENIGING OF 

CLUB, EEN 
AANKONDIGING?

JORIS@HERPOL.BE

FOTO JH 

FOTO INGEZ. 
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Deze rubriek is voor zoekertjes van particulieren en vaste adverteerders. Commerciële zoekertjes van bedrijven, zelfstandigen en 
vrije beroepen zonder bijgaande advertentie worden NIET geplaatst. Gelieve hiervoor de reclameverantwoordelijke te contacteren 
op 0477 72 36 33 (Erwin van Gucht). De zoekertjes dienen ten laatste 15 dagen voor verschijning in ons bezit te zijn. Zoekertjes 
die ons later bereiken, verschijnen automatisch in de volgende editie. De zoekertjes vallen buiten de verantwoordelijkheid van de 
redactie en verbinden de uitgever noch de redactie tot enige verbintenis. 

Rubriek: ........................................................ Naam: ................................................................... Tel.: ...................................................

Adres: ......................................................................................................................................................................................................

Plaats hier uw particulier zoekertje. Vul onderstaand rooster in en stuur het
samen met een briefje van 10 euro op naar: Joris Herpol, Steenweg op Brussel 33

te 1780 Wemmel. Het verschijnt 1 keer in onze 4 edities. 

JOBS 

POETSVROUW – Zoekt werk, schoon-
maken en strijken tel. 0476-381.080.

BANDEN ROELANTS WOLVER-
TEM - Steeds op zoek naar gemotiveerde 
bandenmonteurs. Bij interesse bel 02 269 11 
99.

SCHOENEN DE SMEDT - Wil jij ons 
team versterken?  We zoeken een medewer-
ker/ster in Wolvertem 4/5 of 5/5.  Tel. 02 269 
30 12 / mail: schoenendesmedt@skynet.be

GEZOCHT - Onderhoudstechnieker cv. 
/ schoorsteenveger / ramenwasser. In bezit 
van rijbewijs B. Klantvriendelijk en  zelfstandig 
kunnen werken. Cv. per mail naar: info@mas-
ter-cleaner.be tav. Gribbe T.

TE KOOP ALLERLEI 

CAMPING STOELEN EN VOOR-
TENT  – Te koop 2x Isabella cam-
pingstoelen en beensteun, voortent cara-
van Ventura pacific D250 antracite A962 / 
G18, 1 x gebruikt, zeer goede staat 0474-
432.513. 

DAMPKAP – 240 Kobra snijmachine, 
strijkmachine miele, kompresseur 350 tafel 
2 m inox balans 200 kg en 15 kg voor nol 
tel. 0475-615.222.

GRAVELBIKES - Staal/carbon/alumi-
nium/titanium, custom build. Meer info op 
www.gravelbike.be

SLAAPBED – Louis XV + stoeltje be-
kleed in gebloemde stof en bedsprei in 
zelfde stof en bloemmotief. Uniek echt iets 
voor B&B foto’s mogelijk. Tel. 052-309.975.

VASTGOED TE KOOP 

GEZOCHT – Te renoveren woningen / ap-
partementen / Bouw- of projectgrond gsm 
0474-897.734.

ALLERLEI 

MASSAGE – Dame geeft massage te Grim-
bergen, (niet erotisch), gsm 0470 564 165 

PC-HELP – Last van virussen? Installatie- en 
(te) trage systemen? Optimaliseren, beveiliging 
en onderhoud…. IT-specialist kom aan huis uw 
computerproblemen oplossen. Snelle service. 
GSM 0478 211.835 Info: www.pck-it.be

VERHUIS - van woning naar appartement, 
serviceflat of rustoord? Weet je niet waar te 
beginnen met inpakken ? Advies nodig bij het 
leeghalen van kelder tot zolder? Enkel bestel-
wagen nodig met chauffeur om naar het con-
tainerpark te gaan ? Bel voor meer info 0474 
47 23 66

GRAVELBIKES - Te koop & te huur. Staal/
carbon/aluminium/titanium, custom build. 
Meer info op www.gravelbike.be

ADMINISTRATIE - Administratieve on-
dersteuning nodig, zie je door het bos de bo-
men niet meer? Ik help je graag met je maan-
delijkse afsluiting of klassement, aanwerving, 
marketing, facturatie, aanwezigheid op sociale 
media? Dit kan via een interim of IBO contract. 
Bel me zeker voor meer info en quality time 
voor jezelf of met je gezin 0474 47 23 66

LEEGMAKEN – Ik koop alles, leegmaken 
van huizen, appartementen, kelders, zolders, 
enz. Ook schoonmaken huizen. Cash 7/7 – 
0474 80 44 45

FEEST – BBQ, trouw, lente, communie of 
bedrijfsfeest op komst? Wij zorgen voor de 

maaltijd, drank, personeel, decoratie en het 
materiaal. Je hoeft nergens aan te denken, 
zelf niet aan de afwas. Wij zorgen voor een 
geslaagd evenement. Mail ons voor  een ge-
personaliseerde offerte, zugoe.traiteur@gmail.
com, 0486 66 33 30

PLAATS HIER 
UW ZOEKERTJE VOOR 

SPULLEN DIE JE GRAAG 
VERKOOPT.
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